
 
Jäsenten esille ottamat asiat 
  
Martinseurakunnan seurakuntaneuvosto § 74    
      
 
 
Esitys Käsitellään jäsenten esille ottamat asiat. 

 
Käsittely - Veeti Stengård tiedusteli vs. nuorisotyönohjaaja Anniina Salmisen 

(60%) työsopimuksen jatkoa. Puheenjohtaja vastasi asian olevan 
valmisteilla seurakuntaneuvoston seuraavaan kokoukseen 
- Seppo Muurinen tiedusteli mahdollisuutta löytää Kakskerran 
Tiistaikerholle kokoontumistilaa Hennalan seurakuntakodilta. 
Puheenjohtaja lupasi selvittää asiaa läpitulevaisuudessa Hennalan 
tilojen käytön kokonaissuunnitelman yhteydessä 
- Pekka Larkela kysyi kuka työntekijä nimetään Kakskerran kirkon 
jouluseimi-projektiin. Puheenjohtaja lupasi selvittää asiaa 
   

Päätös Merkittiin tiedoksi. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


